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                 Z A P I S N I K 

s 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Gradac, održane 22. ožujka 2024. godine u prostorijama 

Općine Gradac, Stjepana Radića 3, 21 330 Gradac s početkom u 18,00 sati.  

Nazočni vijećnici:  Anita Lasić – predsjednica Općinskog vijeća Općine Gradac, Maroje Miošić, 

Anita Šutić, Ivan Anton Peko, Marin Vištica, Robert Veža, Marija Viskić, Robert Talajić, Branka 

Veža – vijećnici 

Odsutni: Ivan Radelić, Marko Kosović, Željko Pećar, Danica Knežević – opravdano odsutni 

Ostali: Matko Burić – općinski načelnik Općine Gradac 

Zapisničarka: Marina Topić – službenica Općine Gradac 

      

Anita Lasić, predsjednica Općinskog vijeća Općine Gradac, otvorila je dvadesetdrugu 

sjednicu Općinskog vijeća općine Gradac, pozdravila nazočne i utvrdila da je na sjednici 

nazočan potreban broj vijećnika za pravovaljano donošenje odluka te je predložila usvajanje  

dnevnog reda. 

 

Dnevni red je usvojen sa 9 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim 
SUZDRŽANIM glasom.   

 
Dnevni red: 

 
1. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduživanju Općine Gradac za realizaciju 

kapitalnog projekta Riva Gradac 

2. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama 

Poslovnika općinskog vijeća Općine Gradac 

 
       Ad.1.) Uvodne napomene dala je Anita Lasić istakavši da su materijali za ovu točku 
dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu te je riječ prepustila načelniku, 
Matku Buriću.  
Načelnik Matko Burić je obavijestio vijećnike da je Hrvatska poštanska banka odobrila Općini 
Gradac namjenski kredit za sanaciju rive u mjestu Gradac i da ponuda za kredit ima rok 



trajanja. Kao jedinica lokalne samouprave, Općina Gradac mora proći zakonsku proceduru koja 
nalaže ishođenje suglasnosti za isti od strane Ministarstva financija.  
Nakon uvodne napomene otvorena je rasprava. 
Vijećnik Robert Talajić je pitao zašto se diže tako veliki kredit i na tako dugi rok. Načelnik je 
obavijestio vijećnike da Općina Gradac provodi trenutno 30 projekata. Kako bi Općina bila 
solventna i u mogućnosti financirati ovakav kapitalni projekt, mora se zadužiti kod poslovne 
banke. Podsjetio je vijećnike da je Općina Gradac u svom Proračunu za 2024. godinu 
predvidjela dizanje ovoga kredita što je razvidno iz odgovarajućih službenih akata. Nadalje, 
obavijestio je vijećnike da je Općina potpuno solventna te da će ovaj kredit biti namijenjen 
isključivo za projekt sanacije rive u Gradcu, a ne za redovno poslovanje. 
Predsjednica Općinskog vijeća dala je na usvajanje prijedlog Odluke o dugoročnom 
zaduživanju Općine Gradac za realizaciju kapitalnog projekta Riva Gradac i isti je usvojen sa 
9 glasova ZA, ni jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 
 
 
             Ad.2.) Uvodne napomene dala je predsjednica Općinskog vijeća istakavši da su 
materijali za ovu točku dnevnog reda dostavljeni vijećnicima uz poziv za sjednicu te je riječ 
prepustila predlagatelju Matku Buriću koji je obrazložio da je u navedenom aktu učinjena 
pogreška te da se stoga predlaže stavljanje iste Odluke van snage.  
Obzirom da se nitko od nazočnih vijećnika nije javio za sudjelovanje u istoj, predsjednica 
Općinskog vijeća Odluku o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika 
općinskog vijeća Općine Gradac dala je na usvajanje i ista je usvojena sa 9 glasova ZA, ni 
jednim glasom PROTIV i ni jednim SUZDRŽANIM glasom. 
 

 

       

 

Sjednica završena u 18,45 sati 

Zapisničar:  Marina Topić 

 

                                                                                                          Predsjednica 

Općinskog vijeća Općine Gradac 

                                                                                                      Anita Lasić 

 

 


